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Dato: 24. oktober 2016
Tid: 18-20

Sted: Rådhuset Udvalgsværelse D, 1. sal , vær. 103 
Mødedeltagere: Kresten Thomsen (Medlem, Amager Vest LU)

Ole Pedersen (Formand, Amager Øst LU)

Joan Røge (Forkvinde, Kgs. Enghave LU)

Mogens Petersen (Formand, Nørrebro LU)

Michael Fjeldsøe (Formand, Valby LU)

Bent Christensen (Formand Vanløse LU)

Allan Marouf (næstformand, Østerbro LU)

Axel Thrige Laursen (afg. Formand Østerbro Lu)

Thomas Warburg (Formand, Vesterbro LU)

Poul Cohrt (Formand, Christianshavns LU)

Mads Grønvall, direktør, ØKF

Torben Gleesborg, direktør, TMF

Dorthe Eren, Udvalgssekretær, ØKF

Mette Kilde Corfitzen, kontorchef, KFF

Sti Garde, Kontorchef, KFF

Afbud fra: 

Bent Lohmann (formand, Indre By)

Dagsorden: 

1) Godkendelse af dagsordenen

Dagsordenen blev godkendt, med den bemærkning at punkt 3 
udgik, da Søren Gregersen meldte afbud. 
Joan Røge ønskede under eventuelt at vende planlægning af 

busser, specielt i forbindelse med Metrobyggeri. 

Desuden at sætte mødekalender for 2017 på næste møde

2) Besøg af Børne- og Ungdomsforvaltningen

Oplæg vedr. planlægning af skoler og skoledistrikter. Hvad er 
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præmisserne for hvilke prognoser der lægges til grund for 
planlægningen af skoledistrikter m.v. Hvordan planlægges 
institutioner?
Kort drøftelse af hvordan lokaludvalgene bedre kan inddrages i 
planlægningen af f.eks. skoledistrikter.

Mette og Sti fortalte om kapacitetsprognoser. 

Det vurderes, at der i 2032 skal bruges 501 

daginstitutionsgrupper. 

På skoleområdet regnes der med at skulle bruges 46 flere 

skolespor i 2034. 

LU formændene efterlyste, at tallene kunne brydes ned på 

bydelsniveau. Tallene kan godt brydes ned i mindre områder. 

Men data bliver mere upålidelige, når områderne bliver meget 

små. BUF vil gerne levere tallene på bydelsniveau. 

BUF vil gerne komme ud til de enkelte lokaludvalg og tale om, 

hvordan inddrages LU og borgerne. Der var forskellige 

oplevelser af, hvordan lokaludvalgene blev inddraget. Der blev 

efterlyst en ensartet model for inddragelse af lokaludvalgene. 

Oplæg fra mødet medsendes referatet.

3) Besøg af Søren Gregersen, SLK

Søren orienterer om Designlinjen og regler for design i KK.
Punktet udgik grundet afbud. 

4) Teknik- og Miljøforvaltningen: 

Torben Gleesborg fortæller om: 

 Naboorienteringer – hvad er reglerne for hvornår 
lokaludvalgene høres og hvordan håndteres de? 
Der er et møde på vej vedr. dispensationer.

Torben gennemgik forskellige høringsmetoder, partshøring, 

naboorientering, lokalplanshøring og hvordan sagerne 

håndteres i forvaltningen og politisk.

5) Forberedelse af møde med gruppeformændene. 

Møde med gruppeformændene er den 18. november kl. 9-9.30.

Michael Fjeldsøe, Bent Lohmann og Ole Pedersen deltager. 

Der laves et kort notat om, hvad formændene ønsker at tale om.

6) Punkter til Næste møde

Der er foreløbigt disse punkter til næste Mødeforum: 
Formændene har ønsket at der på decembermødet drøftes 

forholdet mellem Kommuneplan og Lokalplaner. Det opleves, 
at der ofte i lokalplaner søges om at få Kommuneplantillæg, for 
f.eks. at få en højere bebyggelsesprocent end der er skrevet i 
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Kommuneplanen. I områder uden lokalplan overskrides 
Kommuneplanens grænser også ofte.   
Sikker By. 
Designlinje. 

7) Der også mødeplan på. 

Sikker By er spurgt om de vil komme 5. december. 

    
   

8) Eventuelt

 Orientering om ansættelse af administrerende direktør i 
ØKF. …..

Med venlig hilsen

Dorthe Sørensen Eren


